
REFERAT ÅRSMØTE
Numedal Sportsskyttere

Dato: Torsdag 20. februar 2014
Tid: Kl. 18.00 
Sted: Lampeland Hotell

Tilstede: Hallvard Grette, Ola Fosshaug, Gunn Heidi Sønsterud Haugen, 
Stein Martinsen, Jan Kongsjorden, Vilde Kongsjorden, Halvor 
Kongsjorden, Svein Petter Hanserud, Bjørn Magnus Hanserud, Gunnar 
Huslænde, Christine Lind, Jan Erik Fredriksen, Bjørn Kristian Fredriksen, 
Bjørn Fredriksen.

Saksliste:

1. Godkjenning av møteinnkalling
1. Valg av møteleder: Ola Fosshaug
2. Valg av referent: Christine Lind
3. Valg av to til å underskrive protokoll: Stein Martinsen og Vilde Kongsjorden

2. Årsmelding
Årsmeldingen ble lest opp med følgende kommentarer: 

 Sjekk lagskytingsresultater
 Vara: Vegar Lund (styret i beretningsåret)

3. Regnskap
1. Ingen kommentarer på regnskap for 2013
2. Regnskapet var godkjent av revisorene.

4. Budsjett
Følgende kommentarer til budsjett:
1. Burde banen inn i budsjettet?
2. Legge inn andre driftsinntekter (spillemidler/breddemidler fra forbundet)
Budsjettet ble godkjent. 

5. Kontingent
1. Forbundet har økt sin innkrevning med 75 kr, og kretsen har økt med 25 kr. Vi foreslår å øke 

kontigenten i takt med dette, for å beholde inntekten i laget. Økningen gjelder kun 
seniormedlemmer, ungdom forblir uendret. 

Kontigenten for 2014 ble fastsatt til 500 kr for senior og 150 kr for ungdom. 

6. Valg
Jan Kongsjorden la fram valgkomiteens innstilling. 

Styret:

Forslag leder: Ola Fosshaug - 2 år
Nestleder: Synne N. Tråen - 1 år
Kasserer: Hallvard Grette - 1 år
Styremedlem: Gunn Heidi Sønsterud Haugen – 2 år
Sekretær: Christine Lind – 2 år
Varamedlem: Vegar Lund – 2 år

Valgkomite:

Leder: Henrik Karlsen
Nestleder: Jan Kongsjorden
Medlem: Kristoffer Grette



Vara: Bjørn Fredriksen

Banekomité:

John Melvin Tveiten
Odd-Bjørn Vatne
Stein Martinsen

Revisorer:
John Melvin Tveiten
Odd-Bjørn Vatne

7. Baneprosjekt Stevningsmogen
Ola Fosshaug informerte om status på baneprosjekt pr. dags dato. Årsmøte ga styret og banekomiteen 
myndighet til å bruke vår oppsparte vår egenkapital for å ferdigstille baneprosjektet så mye som mulig 
våren 2014. Det skal stå igjen 50 – 70 000 kr av oppspart egenkapital på konto. 

Årsmøtet bestemte at valg av skiveleverandør skal gjøres i fellesskap. I praksis vil dette bety et 
medlemsmøte hvor vi går igjennom vurderingskriterier og ranking av leverandørene. 

8. Innkomne saker
Styret har ikke mottatt noen innkomne saker. 

9. Eventuelt

Vilde Kongsjorden informerte om lederkurs for ungdommer.

Gunn Heidi Sønsterud Haugen kom med informasjon fra kretstinget. 

Det ble informert om tilbudet fra Nore og Uvdal pistolklubb om å kjøpe Mykstufossbanen. Dette utsettes til 
vi får et konkret tilbud. 
 
Lampeland, 21.02.2014

Stein MartinsenVilde KongsjordenChristine Lind
Referent Valgt til å skrive under protokoll


